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Protokół Nr LXIV/2022 

z LXIV sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 29 grudnia 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:21 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 29.11.2022 r.   

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku; 

3) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi; 

4) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gołdap na lata 2023-2025; 

5) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na lata 2023-2026; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap; 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gołdap; 

8) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok; 

9) wyrażenia zgody na zwoływanie sesji w zdalnym trybie obradowania 

10) rozpatrzenie skargi z dnia 7 grudnia 2022 r. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

2023-2040 oraz budżetu Gminy Gołdap na 2023 rok 

1) omówienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040 

2) omówienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projektach uchwał w sprawach: 
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a) uchwały budżetowej Gminy Gołdap na 2023 rok; 

b) możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Gołdap na 2023 rok; 

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040 

4) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o projekcie uchwały budżetowej 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

 a) przedstawienie przez Burmistrza Gołdapi autopoprawek do projektu uchwały budżetowej 

 b) głosowanie nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Burmistrza Gołdapi 

c) przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Stałych Rady poprawek do projektu uchwały 

budżetowej  

 d) głosowanie nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Przewodniczących Komisji Stałych Rady 

 6) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 

2023-2040 

7) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok 

8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają        

      z upływem roku budżetowego 2022 

8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 

10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji                                                                 

 

Do pkt 1 

LXIV posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany porządku posiedzenia 

poprzez wprowadzenie w pkt. 6 podpunktu 10) o treści: rozpatrzenia skargi z dnia 7 grudnia 2022 r.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt. 6 podpunktu 10) o treści: rozpatrzenia skargi z dnia 

7 grudnia 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek radnego 

Andrzeja Tobolskiego w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  
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 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie poddania pod 

głosowanie projektów uchwał dotyczących zmiany składu osobowego oraz liczbowego w poszczególnych 

Komisjach wg wniosku radnego (Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poddania pod głosowanie projektów uchwał dotyczących zmiany składu osobowego oraz liczbowego  

w poszczególnych Komisjach wg wniosku radnego (Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; Komisji Rewizyjnej 

oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (8) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zofia Syperek 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zgłosił zmianę do porządku obrad poprzez dodanie punktu o ostatnim  raporcie 

Najwyższej Izby Kontroli. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że wniosek może być poddany pod głosowanie  

na daną sesję pod warunkiem, że ma poparcie co najmniej 4 radnych. Wniosek radnego nie spełnia wymogów 

formalnych. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcia porządku posiedzenia  

po wprowadzonych zmianach. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za porządek po zmianach został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po wprowadzonych zmianach  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 29.11.2022 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

29.11.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 29.11.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. Gmina 

Gołdap podpisała umowę o dofinansowanie w ramach programu priorytetowego "Ciepłe Mieszkanie"  

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie. Kwota dotacji   

w wysokości 3 875 000,00 zł. Niebawem ogłoszony zostanie nabór wniosków o dofinansowanie w ramach  

w/w programu dla Beneficjentów będących właścicielami lokalu mieszkalnego zlokalizowanego w budynku 

wielorodzinnym na terenie gminy Gołdap. Urząd przygotowuje się do wzięcia udziału w rządowym programie 

Ochrony Zabytków w którym dofinansowanie jest na poziomie 98%. Odbyły się obchody Dnia Wolontariusza 

zorganizowane przez Centrum Wolontariatu przy Stowarzyszeniu „Partnerstwo Sztuk” (udział Zastępcy 

Burmistrza). Odbyło się również wiele spotkań opłatkowych, koncertów, kiermaszy. 

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

1. 4 grudnia mikołajki w Parku Miejskim, w uroczystości wziął udział wiceprzewodniczący rady Józef 

Wawrzyn; 

2. 6 grudnia z okazji mikołajek w ramach akcji Cała Polska Czyta Dzieciom przeczytał bajkę dzieciom z klasy 

zerowej Szkoły Podstawowej nr 5; 

3. 7 grudnia uczestniczył w obchodach dnia wolontariusza zorganizowanego przez Centrum Wolontariatu przy 

stowarzyszeniu Partnerstwo Sztuk; 

4. 8 grudnia uczestniczył w kiermaszu bożonarodzeniowym w przedszkolu samorządowym. Poszczególni 

radni brali udział w kiermaszach przygotowanych przez jednostki organizacyjne; 

5. 10 grudnia odbyły się 2 reaktywowane, charytatywne koncerty świąteczno-noworoczne. Dochód z koncertu 

przeznaczony był na leczenie i rehabilitację małej Gołdapianki;  
6. 17 grudnia odbyła się choinka w świetlicy wiejskiej w Żelazkach zorganizowana przez sołtysa - Pana Jacka 

Kizika. Udział w wydarzeniu wzięli radni: Janina Pietrewicz oraz Andrzej Tobolski;.  
7. 22 grudnia wziął udział z wiceprzewodniczącym rady Józefem Wawrzynem w spotkaniu opłatkowym  

w 15 Gołdapskim Pułku Przeciwlotniczym.  
Posiedzenia Komisji oraz sesje RM: 

1. Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego -  30.11.2022 r. - omówienie wniosków do projektu uchwały 

budżetowej na 2023 r.; 

2. Komisji Rewizyjnej - 6.12.2022 r. - wypracowanie protokołu pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli 

zamówienia publicznego – „Cyfrowe usługi w zakresie udostępniania informacji publicznej Urzędu 

Miejskiego w Gołdapi” 

3. Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - 7.12.2022 r. - omówienie możliwości dofinansowania  

na realizację zadań inwestycyjnych związanych z ochroną zabytków i opieką nad zabytkami  

oraz wypracowanie i zatwierdzenie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o projekcie 

uchwały budżetowej na 2023 rok; 

4. Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich - 12.12.2022 r. - wybór wiceprzewodniczącego Komisji oraz 

ustalenie trybu przyszłych Komisji; 

5. wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi - 12.12.2022 r. -omówienie i zaopiniowanie 

projektów uchwał na dzisiejszą sesję; 

6. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 16 -22.12.2022r. - rozpatrzenie skargi z dnia 7 grudnia 2022 r.; 

7. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 28.12.2022 r. - wypracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi z dnia 7 grudnia 2022 r. 
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Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zgłosiła autopoprawki  w rozdziale 60017 „Drogi wewnętrzne” dokonuje 

się zwiększenia w planie wydatków na zadaniu inwestycyjnym pn.: „Budowa zjazdu na plac zabaw w Rożyńsku 

Małym” o kwotę 17 817,99 zł w związku z ofertą złożoną w zapytaniu ofertowym na realizację tego zadania. 

Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 90015 z zadania inwestycyjnego „Doświetlenie sołectw….” (W związku 

z wygenerowanymi odsetkami z dodatku węglowego oraz innych źródeł ciepła Gmina musi te środki przeznaczyć 

na zadanie inwestycyjne/bieżące dotyczące doświetlenia lub energii elektrycznej, w związku z tym zmienia się 

źródło pokrycia własnych środków przeznaczonych na to zadanie w roku 2022 i dokonuje się zmiany źródeł 

finansowania 5 500,00 zł) oraz z zadania inwestycyjnego pn.:” Przebudowa drogi gminnej we wsi Rożyńsk Mały 

2022-2023” w kwocie 8 782,99 zł. W rozdziale 75095 „Pozostała działalność” dokonuje się zmiany rodzaju 

zadania i przenosi się o kwotę 2 300,00 zł – jest to zmiana klasyfikacji rodzaju zadania z własnego na zadanie 

zlecone. W rozdziale 80195„Pozostała działalność" zwiększa się plan wydatków kwotę 58 072,00 zł - są to środki 

na realizację zadań na rzecz pomocy Ukrainie w jednostkach oświatowych Gminy Gołdap ( w tym: Szkoła 

Podstawowa Nr 1 w Gołdapi 2 828,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 2 w Gołdapi 4 395,00 zł, Szkoła Podstawowa 

Nr 3 w Gołdapi 26 495,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi 23 195,18 zł, Przedszkole Samorządowe  

Nr 1 w Gołdapi 2 283,00 zł, Niepubliczne Przedszkole „Radosne Skrzaty” 382,00 zł). W rozdziale 85395 

„Pozostała działalność” zwiększa się plan wydatków o kwotę 1,00 zł – jest to rozliczenie środków otrzymanych 

z tytułu pomocy na rzecz obywateli Ukrainy. W rozdziale 75023 „Urzędy gmin” oraz w rozdziale 90005 

„Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu” dokonuje się zwiększenia o kwotę 2 500,00 zł oraz przesunięcia 

na łączna kwotę 9 887,70 zł w związku z realizacją przedsięwzięcia pn.:” Czyste powietrze”. Pozostałe środki  

w wysokości 825,00 zł z realizacje=i tego przedsięwzięcia zwiększa się plan wydatków w rozdziale 85219 

„Ośrodki pomocy społecznej”. W rozdziale 80101 „Szkoły Podstawowe”, w rozdziale 80103 „Oddziały 

przedszkolne w szkołach podstawowych”, w rozdziale 80195 „Pozostała działalność”, w rozdziale 80149 

"Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci  

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 

przedszkolnego", w rozdziale 80150 " Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki 

i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych", w rozdziale 85404 "Wczesne wspomaganie 

rozwoju dziecka", na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 5 w Gołdapi oraz Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Grabowie dokonuje się przesunięć między rozdziałami i paragrafami dostosowując plan  

do rzeczywistych potrzeb jednostek oświatowych (w tym zapłata za energię cieplną ( Szkoła Podstawowa Nr 5 

w Gołdapi przesunięcie na łączną kwotę 82 743,85 zł, Szkoła Podstawowa w Grabowie przesunięcie na łączną 

kwotę 17 500,00 zł ). Dodatkowo na wniosek Kierownika Wydziału ds. oświaty dokonuje się przesunięć między 

rozdziałami i paragrafami o kwotę 4 466,40 zł dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb oddziału 

przedszkolnego w szkole prowadzonej przez Fundację Rozwoju Regionu Gołdap. W rozdziale 80195 „Pozostała 

działalność” dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej dostosowując źródło finansowania przedsięwzięcia 

pn.:”Cyfrowa gmina – Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”.  

W rozdziale 92109„Domy i ośrodki kultury, dziedzictwa i kluby” wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne 

pn.:” Rozwój potencjału gołdapskich instytucji kultury” w związku z podpisaną umową o dofinansowanie tego 

przedsięwzięcia. Łącznie zadanie inwestycyjne wyniesie 999 930,00 zł z tego środki Gminy 199 986,00 zł 

pozostałe to środki z UE. W związku z tym w roku 2022 wprowadza się środki w wysokości 10 000,00 zł  

z przeznaczeniem na studium wykonalności. W rozdziale 90001„Gospodarka ściekowa i ochrona wód” oraz  

w rozdziale 90004 „Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” na wniosek Kierownika Wydziału GPO dokonuje 

się przesunięcia między rozdziałami i §§ o łączna kwotę 2 250,00 zł dostosowując plan od rzeczywistych potrzeb 

oraz zwiększa się plan wydatków o łączna kwotę 1 521,00 zł z przeznaczeniem na opłaty na rzecz budżetu 

jednostek samorządu terytorialnego wypisy wyrysy (źródłem pokrycia jest zwiększenie planowanych  

do uzyskania dochodów w rozdziale 80104). W rozdziale 92604 „Instytucje kultury fizycznej” na wniosek 

Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji dokonuje się przesunięć między rozdziałami i §§ o kwotę 14 450,00 zł 

dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb jednostki (zakup dwóch komputerów na basen oraz zasilacz  

i modem, które uległy uszkodzeniu). W rozdziale 85395 „Pozostała działalność” zwiększa się plan wydatków  

o kwotę 1,00 zł – jest to rozliczenie środków otrzymanych z tytułu pomocy na rzecz obywateli Ukrainy. Plan 

wydatków zwiększa się per saldo o kwotę (było 692 460,01 zł ) 760 879,01 zł Plan dochodów po zmianach 

wynosi (było 135.329.351,44 zł) 135.397.770,44 zł Plan wydatków po zmianach wynosi (było 149.792.097,44 
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zł) 149.860.516,44 zł Deficyt budżetu po zmianach wynosi 14.687.821,98 zł. Przychody budżetu po zmianach 

wynoszą 17.903.285,40 zł Rozchody budżetu wynoszą 3.440.539,40 zł. 

Radny Pan Andrzej  Tobolski zapytał, czy inwestycje: modernizacja energetyczna 3 budynków oświatowych; 

ciąg pieszo-rowerowy, kwatera „Robinsona” będą realizowane. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że inwestycja - kompleksowa 

termomodernizacja 3 obiektów szkolnych została podzielona na 3 części.  Wpłynęły oferty na każdą część, z tym 

że w 2 częściach został przetarg unieważniony ze względu na odrzucenie ofert. W 3 części była wybrana oferta, 

ale oferent nie złożył dokumentów do podpisania umowy, czyli ostatecznie też dla części tej pierwszej został 

przetarg unieważniony. Będzie ogłoszony kolejny przetarg dalej z podziałem na te 3 części. Ścieżka pieszo-

rowerowa wzdłuż jeziora Gołdap – były ogłaszane 4 przetargi, kwoty przewyższały zabezpieczone środki.  

W przyszłym roku przetarg na inwestycję podzielony zostanie na 2 części. Kwatera Robinsona jest inwestycją 

wieloletnią i była zaplanowana w budżecie na następny rok. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Uchwała Nr LXIV/471/2022 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 wstrzymujący się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/472/2022 

/w załączeniu/ 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto wraz z radnym Panem Andrzejem Tobolskim prowadzili dyskusję 

 nie związaną z tematyką omawianych uchwał, stąd Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Wojciech Hołdyński 

odebrał im głos – godz. 13:55 
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3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor - Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Gołdapi. 

 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor- Górska powiedziała, że w § 6 dodaje się pkt 22 w brzmieniu: „22) realizacja 

innych zadań określonych jako zadanie Ośrodka wynikające z ustaw, uchwał Rady Miejskiej w Gołdapi oraz 

zarządzeń Burmistrza Gołdapi oraz programów i projektów”. Wprowadzenie zmiany do statutu, uprości procesy 

zmian w organizacji pracy Ośrodka jak również umożliwi sprawne wdrożenie nowych zadań i ich realizację. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/473/2022 

/w załączeniu/ 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor - Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gołdap na lata 

2023-2025. 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor- Górska powiedziała, że celem programu jest przywracanie rodzinom 

zdolności do przezwyciężenia problemów opiekuńczo-wychowawczych przy współpracy samorządu, organizacji 

pozarządowych i innych instytucji zajmujących się rodziną. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Program Wspierania Rodziny w Gminie Gołdap na lata 2023-2025 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

    Uchwała Nr LXIV/474/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na lata 2023-2026. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że  program zawiera dotyczące problemów 

uzależnień zarówno alkoholowych, narkotykowych, jaki w tym roku nowość również uzależnienie behawioralne. 
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Program możemy przyjąć na kilka lat do tej pory to były projekty jednoroczne. W związku z tym projekt takiego 

programu proponuje się na lata 2023/2026. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Gołdap na lata 2023-2026  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/475/2022 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 

dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że doprecyzowuje jeden z paragrafów, którym 

mówi o puli wysokości dodatków dla dyrektorów. Tutaj doprecyzowuje się, iż to jest łączna pula w wysokości 

30% z przeznaczeniem na wypłatę dodatków tylko dla dyrektorów szkół. W poprzedniej uchwale byli również 

tutaj wicedyrektorowie. Jest to urealnienie zadań, które są realizowane w ramach tej uchwały. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap.  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/476/2022 

/w załączeniu/ 

 

7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Gołdap. 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że w związku z waloryzacją opłata  

za świadczenia udzielane przez przedszkola i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, dla uczniów 
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objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku kalendarzowego, w którym kończą 6 lat, w czasie 

przekraczającym wymiar wskazany w ust. 1 wynosi 1,14 zł (słownie: jeden zł 14/100) za każdą rozpoczętą 

godzinę faktycznego pobytu dziecka w przedszkolu lub oddziale przedszkolnym w publicznej szkole 

podstawowej, prowadzonych przez Gminę Gołdap. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gołdap.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/477/2022 

/w załączeniu/ 

8) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 

w Gołdapi na 2023 rok. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że projekt dotyczy wewnętrznej organizacji rady 

miejskiej - planu pracy Rady Miejskiej na rok 2023. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto wraz z radnym Panem Andrzejem Tobolskim prowadzili dyskusję nie 

związaną z tematyką omawianych uchwał, stąd Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Wojciech Hołdyński zamknął 

dyskusję –  godz. 14:09 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

 Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/478/2022 

/w załączeniu/ 

9) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zwoływanie sesji w zdalnym trybie obradowania. 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że przedłożony projekt uchwały wskazuję, że Rada 

Miejska w Gołdapi wyraża zgodę na zwoływanie sesji i odbywanie sesji z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość lub korespondencyjnie (zdalny tryb obradowania) do czasu obowiązywania 

stanu epidemii bądź zagrożenia epidemiologicznego. Wyrażenie zgody na tryb, o którym mowa w ust. 1,  

nie wyłącza możliwości zwołania i odbywania sesji w trybie stacjonarnym. O skorzystaniu ze zdalnego trybu 

obradowania lub stacjonarnego trybu obradowania będzie decydował Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Gołdapi. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zwoływanie sesji w zdalnym trybie obradowania. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zwoływanie sesji w zdalnym trybie obradowania.  

Wyniki głosowania 

ZA:13,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/479/2022 

/w załączeniu/ 

10) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Wiceprzewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pani Wioletty Anuszkiewicz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

7 grudnia 2022 r.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła projekt 

uchwały uznający skargę z dnia 7 grudnia  2022 r. za bezzasadną.  

Radny Pan Andrzej Tobolski opuścił posiedzenie –  godz. 14:17 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 7 grudnia 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Makarewicz, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/480/2022 

/w załączeniu/ 

Radny Pan Andrzej Tobolski wrócił na posiedzenie – godz. 14:18 

Do pkt 7 

1) i 2) 

Przewodniczący Rady pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o omówienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040 oraz projektu uchwały 

budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że proponuje się dochody budżetu w łącznej wysokości 

107 275 207,46 zł w tym dochody bieżące wysokości 88 414 552,38 zł, dochody majątkowe w wysokości  

18 860 655,08 zł, wydatki budżetu zaplanowano w wysokości łącznej 116 471 650,11 zł w tym wydatki bieżące 
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w wysokości 91 972 869,32 zł. Wydatki majątkowe w wysokości 24 498 788,79 zł. Wydatki inwestycyjne  

w 2023 r. planuje się w wysokości 24 408 788,79 zł. Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 

pochodzących z funduszy strukturalnych i funduszu spójności oraz pozostałe środki pochodzące ze źródeł 

zagranicznych, niepodlegających zwrotowi w wysokości 1 006 032,30 zł. Deficyt budżetu gminy w wysokości 

9 196 450,65 zł zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi z emisji obligacji w wysokości 4 500 000 zł, 

przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających  

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu w wysokości 2 791 980,33 zł oraz nadwyżką z lat ubiegłych w wysokości 1 904 470,32 zł. Przychody 

budżetu planuje się w wysokości 12 696 450,65 zł. Natomiast rozchody budżetu w wysokości 3 500 000,00 zł. 

Dodatkowo ustala się rezerwę ogólną w wysokości 120 000,00 zł. Rezerwy celowe na realizację zadań  

z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 244 000,00 zł oraz rezerwa na wydatki, których szczegółowy 

podział na pozycję klasyfikacji budżetowej nie może być dokonany w okresie opracowania budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego, w wydziale oświata i wychowanie w wysokości 586 000 zł. Łącznie rezerwa wynosi 

950 000,00 zł. Planowane zadłużenie na koniec roku 2023 w kwocie 49 543 018,60 zł. Między projektem 

przedstawionym przez burmistrza zwiększono dochody bieżące o 15 000 zł. Jest to dotacja otrzymana od powiatu 

na realizację zadań biblioteki publicznej. Dodatkowo o tą samą kwotę zwiększono wydatki bieżące, zwiększono 

również wydatki majątkowe w wysokości 736 000,00 zł na realizację zadania przebudowa drogi w Kośmidrach. 

Tym samym zwiększa się o daną kwotę przychody, ponieważ to stanowiło dochód w roku poprzednim niż rok 

2023. Zwiększono wysokość dotacji dla biblioteki publicznej w Gołdapi z 880 000,00 zł na 940 000,00 zł. 

Różnica 60 000 zł została pokryta kwotą 15 000 zł z dotacji, otrzymanej od powiatu pozostała kwota zostanie 

przesunięta z rozdziału 75023 z §411 ze składek ZUS. 

 
3) 

a), b) i c) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  

uchwały budżetowej Gminy Gołdap na 2023 rok; możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Gołdap na 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2040. 

 

4)  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Zdzisław Janczuk przedstawił opinię 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o projekcie uchwały budżetowej. 

 
5) a)  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały budżetowej. W projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na rok 2023 oraz w projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 zwiększa się dochody budżetu  

o 15 000,00 zł w tym dochody bieżące właśnie o tą kwotę. W związku z wprowadzoną dotacją w tej wysokości, 

którą zostanie otrzymana w 2023 r. od powiatu na realizację zadań Biblioteki Publicznej w Gołdapi. Dodatkowo 

wydatki budżetu również zwiększają się o tę kwotę. Wydatki majątkowe zwiększają się o kwotę 736 000 zł. 

Wprowadzone zostało zadanie inwestycyjne pod nazwą przebudowa drogi w Kośmidrach. Pokrycie tej inwestycji 

stanowią przychody, które również zostały zwiększone. Zwiększono wysokość dotacji dla biblioteki publicznej 

w Gołdapi z 880 000,00 zł na 940 000,00 zł. Różnica 60 000 zł została pokryta kwotą 15 000 zł z dotacji, 

otrzymanej od powiatu pozostała kwota zostanie przesunięta z rozdziału 75023 z §411 ze składek ZUS. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński wraz z radną Wiolettą Anuszkiewicz złożył wniosek  

w sprawie zabezpieczenia środków na realizację budżetu obywatelskiego. Zaproponował zapis w uzasadnieniu 

planowanych wydatków budżetowych „rezerwa na budżet obywatelski 150 000 zł. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w trakcie prac nad projektem budżetu, komisje 

stałe rady miejskiej nie wniosły żadnych dodatkowych wniosków do projektu budżetu na rok 2023, które 

powodowały by wprowadzenie nowych wydatków lub zwiększenie wydatków już przewidzianych. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że rezerwa ogólna jest ustalana na podstawie innych 

przepisów. Jest to procentowa wysokość wydatków w zależności jaka to jest rezerwa - rezerwa celowa,  

na zarządzanie kryzysowe, ogólna rezerwa, która też jest konkretnym przelicznikiem. Kwota rezerwy  



 

12 
 

w wysokości 586 000,00 zł to są środki przeznaczone na wydatki, których szczegółowy podział na pozycję 

klasyfikacji budżetowej nie może być dokonany w okresie opracowania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego w dziale oświata i wychowanie. 

 
b)  

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddała pod głosowanie przyjęcie poprawek 

przedstawionych przez Burmistrza Gołdapi 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 8 za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące się przedstawione 

poprawki zostały przyjęte. 

  
Głosowano w sprawie: 

przyjęcie poprawek przedstawionych przez Burmistrza Gołdapi 

Wyniki głosowania 

ZA:8, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĘ SIĘ:3, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(8) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(3) 

Marian Chmielewski, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 
 

c)  
Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radcy prawnego Pani Moniki Bogdan o opinię, 

czy zgłoszony wniosek przez Wiceprzewodniczącego Rady Pana Zbigniewa Mieruńskiego może zostać poddany 

pod głosowanie. 

Radca prawny Pani Monika Bogdan poprosiła o chwilę przerwy. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zarządził 13 min przerwę -  godz. 15:11 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński wznowił obrady – 15:27 

 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że są wątpliwości co do stanu prawnego wniosku, 

więc zaproponował poddanie wniosku pod głosowanie radnym.  

 
d) głosowanie nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Przewodniczących Komisji Stałych Rady 

 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 4 za, 8 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek nie został 

przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyodrębnienia w rezerwie ogólnej kwoty 150 000,00 zł na Budżet Obywatelski w budżecie gminy Gołdap  

na 2023  

Wyniki głosowania 

ZA:4, PRZECIW:8, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW(8) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI(2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 
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6)  

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 9 za, 3 przeciw, 1 wstrzymującym się  uchwała została 

podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap  

na lata 2023-2040.  

Wyniki głosowania 

ZA:9, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA(9) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI(2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/481/2022 

/w załączeniu/ 

 
7)  

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2023 rok. 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 9 za, 3 przeciw, 1 wstrzymującym się uchwała została 

podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA:9, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(9) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/482/2022 

/w załączeniu/ 

 

8)  
Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 
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głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXIV/483/2022 

/w załączeniu/ 

Do pkt 8 

Brak interpelacji radnych 

 Do pkt 9 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że Sekretarz Gminy Gołdap Anna Rawinis była stałym członkiem 

komisji przetargowych i konkursowych w których uczestniczył jej wujek. Zapytał, czy zdaniem Burmistrza nie 

dochodziło do konfliktu interesów podczas procedur administracyjnych o udzielenie zamówienia publicznego. 

Do pkt 10 

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik podziękował pracownikom urzędu, którzy pomogli przy realizacji 

budżetu sołeckiego. Zapytał, kiedy zostanie zakończona inwentaryzacja i sprzęt sołecki wróci do sołectwa,  

czy gmina zgłosiła kradzież kosiarki. Kosiarka została odkupiona, więc jest własnością sołtysa. Zapytał, czy jest 

planowane wydzielenie budżetu sołeckiego w 2023 r. i czy odzyska paliwo z agregatu.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że paliwo zostało zakupione przy braku środków  

w budżecie, dlatego zapewne sołtys musiał sam zapłacić. Jeżeli sołtys twierdzi, że jest to jego kosiarka to trzeba 

ją zwrócić i zgłosić kradzież tamtej kosiarki. W sprawie sprzętu sołeckiego informacje może otrzymać  

w wydziale WIK. O zakończonej inwentaryzacji sołtys zostanie powiadomiony. 

Do pkt 11 

Radny Pan Andrzej Tobolski zaproponował utworzenie grupy inicjatywnej ludzi kreatywnych, inteligentnych. 

Grupa rozpoczęłaby pertraktacje, rozmowy, spotkania z podmiotami prywatnymi, ze spółką GoldMedica,   

z Zarządem Powiatu celem powstania/ naprawienia podmiotu medycznego. W tej sprawie może zorganizować 

spotkanie. 2 lata temu zorganizował spotkanie odnośnie obrony szpitala ale przyszło tylko 5 radnych, ponieważ 

zdaniem radnego, burmistrz zakazał im przyjść na to spotkanie. Dodał, że od 4 lat w miejscowości Włosty  

na burmistrz ma zakończony staw 0,5 ha a nie ma deklaracji podatkowych. 

Wywiązała się dyskusja między Burmistrzem Gołdapi Tomaszem Luto a radnym Andrzejem Tobolskim.  

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zabrał głos radnego Andrzejowi Tobolskiemu – godz. 16:10. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przypomniał o uchwale w sprawie kodeksu etycznego radnych 

Rady Miejskiej w Gołdapi, jak również o zarządzeniu Burmistrza w sprawie wprowadzenia kodeksu etycznego 

pracownika samorządu w Urzędzie Miejskim w Gołdapi. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński podziękował za napływające życzenia, jak również złożył 

życzenia noworoczne. 

Do pkt 12 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXIV sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  

 

 Wojciech Hołdyński  

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


